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§ 24 Information
Diarienummer: SeN/2025:3

Servicenämndens beslut
Servicenämnden har tagit del av informationen.

Sammanfattning av ärendet
Servicenämnden informerades av tjänstepersoner följande:

- Lundens avfallsanläggning: Nämnden informerades om utökning av 
verksamhetsområdet samt om:

1. förpackningar och förpackningsinsamling,
2. oljeskadad jord,
3. kompostering,
4. krossning och flisning,
5. avfallsslag
6. återanvändning – ny verksamhet.
- Utredning för nytt vattenverk i Åmotfors, Ränken har genomförts som en 

möjlig dricksvattentäkt för Eda kommun. Utredningen visar att Ränken är 
lämplig som dricksvattentäkt och att en lokaliseringsutrednings har utförts, 
vilket har resulterat i ett föreslaget område. En kostnadsuppskattning har också 
presenterats. Nästa steg in processen är att genomföra ett pilotförsök och 
upphandla systemhandling.

- Räddningstjänstchefen: informerade om pågående dödligt våld samt 
skolskjutningen i Risbergska skolan i Örebro.

- Rabbalshede Kraft AB: Bjuder in Eda kommun till avgränsningssamråd enligt 
6 kap. miljöbalken för Energipark Järnskog. Energiparken inkluderar 
vindkraft- och solkraftproduktion samt batterilagring och är lokaliserad i Eda 
kommun, Värmlands län. Avgränsningssamrådet är ett led inför ansökan om 
tillstånd enligt 9 kap. miljöbalken som planeras att lämnas in för 
verksamheten. Som en del av samrådet önskar vi boka in ett gemensamt 
samrådsmöte med er och Länsstyrelsen Värmland, förslagsvis v.13.

- Kammarrätten: Meddelar att prövningstillstånd inte ges i ärendet Noresund. 
Överklagandet kommer därför inte att prövas av kammarrätten. Beslutet kan 
överklagas till Högsta Förvaltningsdomstolen.  

- Dataprodukten ”Övrigt vägnamn” (Trafikverket): Levererad till NVDB efter 
informationshämtning från jaktlag och personer med god lokalkännedom. 
”Övrigt vägnamn” identifierar en väg- eller gatusträcka, vilket underlättar 

Comfact Signature Referensnummer: 200290SE



Sida 5 (22)

Servicenämndens protokoll 2025-03-14

                          
                          Detta dokument har undertecknats elektroniskt:

orientering för exempelvis blåljusorganisationer, orientering utifrån turistiska 
syften eller andra sammanhang. Namnet är inte adressbildande eller officiellt 
beslutat.

- I överenskommelse med bildning så anordnas ingen sommarsimskola i vår 
regi. Simskoleundervisning ordnas i sin helhet under skolans ansvar.

Projekt
- Skolan 7; brandskyddsdokumentation tas fram och sanering av ledningar 

genomförs på grund av legionellarisk. 
- Hjorten 7; väntar på besked från skolan om vad de vill samnyttja.
- Gunnarsbyskolan; byte av golv i tillfällig matsal.
- Utreder möjligheterna med köket i restaurang valfjället.

Beslutsunderlag
-

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 25 Medborgarförslag - Sänkning av grundavgiften 
för hushållsavfall
Diarienummer: SeN/2025:21

Servicenämndens beslut
Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige avslå 
medborgarförslaget om sänkning av grundavgiften för hushållsavfall.

Sammanfattning av ärendet
Ett medborgarförslag har inkommit till kommunfullmäktige den 10 januari 2025. 
Initiativtagaren föreslår att grundavgiften för hushållsavfall sänks med 50% för de 
invånare som själva komposterar i sin trädgård. Förslaget betonar vikten av att 
premiera kompostering och sortering av matavfall för att främja ett ekologiskt 
kretslopp och minska resursförbrukningen.

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-03-04
Kommunfullmäktige § 6 Nytt medborgarförslag - Sänkning av grundavgiften för 
hushållsavfall 2025-01-22
Medborgarförslag - Sänkning av grundavgiften för hushållsavfall 2025-01-10

Efter beslut i kommunfullmäktige skickas det till
För kännedom
Initiativtagaren 

För åtgärd
-
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§ 26 Ekonomi- och verksamhetsuppföljning
Diarienummer: SeN/2025:4

Servicenämndens beslut
Servicenämnden har tagit del av ekonomi- och verksamhetsuppföljning till och med 
februari 2025 för samhällsbyggnad.

Sammanfattning av ärendet
Det är viktigt att vi regelbundet följer upp de fastställda ekonomiska och 
verksamhetsmässiga målen under budgetåret. Rapportering ska ske månadsvis mellan 
verksamhetsområde och nämnd, samt mellan nämnd och kommunstyrelse och 
kommunfullmäktige. Uppföljning mellan verksamhet och nämnd ska ske 
kontinuerligt.

Ekonomisk uppföljning över Samhällsbyggnad
Budget till och med februari 7 576

Redovisning till och med februari 11 048

Avvikelse till och med februari -3 472

Procent av budget 145,8 %

Den ekonomiska uppföljningen visar att bidrag till barn- och ungdomsföreningar 
utbetalats något tidigare än hur budget har periodiserats, detta kommer justeras inför 
uppföljningen efter mars månad. På samma sätt påverkas utfallet av att 
försäkringskostnaderna inte fördelats ut på berörda verksamheter än utan ligger kvar 
fullt ut på fastighetssektionen. Avvikelsen på arbetsmarknad och integration härrör sig 
till eftersläp i dagbokföring i samband med färdigställande av bokslut. Justerar man 
för dessa punkter ser vi i nuläget inga större avvikelser i verksamhetens ekonomiska 
uppföljning.

Verksamhetsuppföljning
Plan/Fastighet/Vhc

- Aktuellt: Deltagande i intervjuer av sökande till controllertjänst 
- Verksamhetsmål och resultat: Enligt plan. 
- Utmaningar och åtgärder: Väntar på beslut om en eventuell 

verksamhetsövergång av fritid- och kulturavdelning till 
bildningsförvaltningen. Detta påverkar personalrekryteringen då det är oklart 
hur organisationen ska se ut.   
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- Fokus för månaden: Arbetsmiljöproblem inom fritid-och kultur, lösa 
bemanning och ledning fram tills ny organisation beslutats samt under 
personals föräldraledighet. Ta fram ett nytt underlag till politiskt beslut utifrån 
Gunnarsbyskolans lokalbehov samt Gunnarsbyskolans kök, där en begäran om 
arbetsmiljöåtgärd har inkommit från de fackliga.  

AMI

- Aktuellt: Arbete påbörjat med årets Feriepraktik.
- Verksamhetsmål och resultat: Enligt plan.
- Utmaningar och åtgärder: Ombyggnation av lokaler.  
- Fokus för månaden: Planering inför Möjlighetsdagen. 

Kost

- Aktuellt: Eda, Arvika, Karlstad kommun i samarbete med Nifa har sökt 
projektpengar till ”Smart Nära mat”. Kockar och en bonde ska ta fram en 
produkt av kött och vegetabilier. Bonden ska odla grödorna och kockarna 
provlagar och tar fram recept som vidare ska produceras av en större producent 
för att bidra till att öka produktion i närområdet. 

- Verksamhetsmål och resultat: Pågår enligt plan. 
- Utmaningar och åtgärder: Gunnarsbyskolans kök - utredning pågår.
- Fokus för månaden: Matsvinnsmätning genomförd inom förskola, skola och 

vård och stöd. Resultat ej sammanställt än.

Räddningstjänst

- Aktuellt: Länsstyrelsens uppföljning av kommunens arbete med lag om 
extraordinära händelser, som säkerhetssamordningen ansvarar för, har skjutits 
framåt.

- Verksamhetsmål och resultat: Pågår enligt plan. 
- Utmaningar och åtgärder: För att korta larmtiderna vid IVPA-larm pågår 

arbete med att försöka få till förlarm, vilket kan korta tiden med mer än en 
minut. Detta har provats i Hagfors med gott resultat.  

- Fokus för månaden: Fördjupad samverkan i räddningsregionen och bättre 
resursutnyttjande genom dynamisk resurshantering, ett stöd för att alltid kunna 
larma närmaste resurs även om denna finns utanför den egna organisationen.

Fritid/kultur

- Aktuellt: Bidragsutbetalningar, utökade föreningsbidrag, vårprogram spikas.
- Verksamhetsmål och resultat: I stort sett enligt plan. Kostnader för åtgärder 

kopplat till meröppet kommer bli högre än beräknat.
- Utmaningar och åtgärder: Omorganisation och bemanning kopplat till detta.  
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- Fokus för månaden: Planering av vår- och sommarprogram, simskola, 
Gullvivan, Edakalaset, hållbarhetsvecka, fortsatt arbete på att lösa 
bemanningen framöver.

TIVAB

VA

- Aktuellt: Planering och förberedelser för VA till Haganäset. Övergång till 
enhetligt Scada-system.

- Verksamhetsmål och resultat: Pågår enligt plan.
- Utmaningar och åtgärder: Normal verksamhet.  
- Fokus för månaden: Planering för VA till Haganäset.

Gata

- Aktuellt: Mer halka än snö i februari. Ny upphandling asfalt pågår.
- Verksamhetsmål och resultat: Pågår enligt plan. 
- Utmaningar och åtgärder: Normal verksamhet.  
- Fokus för månaden: Halkbekämpning och isrivning. 

Renhållning

- Aktuellt: Planering inför införande av fastighetsnära insamling av 
förpackningar. Rapportering av statistik för 2024.

- Verksamhetsmål och resultat: Pågår enligt plan. 
- Utmaningar och åtgärder: Slamupphandling överklagad till Kammarrätten.
- Fokus för månaden: Förpackningsinsamling

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-02-24

Ajournering
Efter beslut i ärendet ajournerades sammanträdet klockan 09:40 – 09:55.

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 27 Budget 2026 med plan för 2027–2029
Diarienummer: SeN/2025:6

Servicenämndens beslut
Servicenämnden har tagit del av ett första utkast till fördelning av internbudget för 
Samhällsbyggnad för verksamhetsåret 2026 samt föreslagna investeringar.

Sammanfattning av ärendet
Uppstart för budget verksamhetsår 2027–2029 påbörjades med ett budgetseminarium 
den 22 januari. Budgetarbetet fortsätter i servicenämnden där nämnden arbetar med 
sina preliminära ramar under sammanträdena i mars och april. Kommunfullmäktige 
fattar beslut om budget 2026 den 11 juni.  

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-03-06
Investeringslista 2026–2027, 2025-03-06
Antagen verksamhetsplan 2024-05-08

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 28 Medborgarförslag - Köp in en hjärtstartare till 
Gärdeshallen i Åmotfors
Diarienummer: SeN/2025:19

Servicenämndens beslut
Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige avslå 
medborgarförslaget - Köp in en hjärtstartare till Gärdeshallen.

Eda kommun uppskattar engagemanget från initiativtagaren med att använda sig av ett 
medborgarförslag som ett sätt att bidra till förbättringsarbetet i kommunen. 

Sammanfattning av ärendet
Ett medborgarförslag har inkommit till kommunfullmäktige den 14 december 2024. 
Initiativtagaren påpekar att Gärdeshallen i Åmotfors, som ofta är fullsatt med 
människor i alla åldrar under olika evenemang, saknar en hjärtstartare. Med tanke på 
aktiviteterna i hallen och publikantalet så är det viktigt att snabbt kunna ge hjälp vid 
ett eventuellt hjärtstopp. För att säkerställa säkerhet och rädda liv föreslår 
initiativtagaren att en hjärtstartare installeras i Gärdeshallen. 

Enligt hjärtstartarregistret finns det i Åmotfors sex hjärtstartare varav tre finns i 
anslutning till centrum: Coop Åmotfors, Biblioteket samt i Westra Wermlands 
Sparbanks lokaler. I nuläget finns det inga hjärtstartare i någon av kommunens 
idrottshallar.   

Eda kommun beslutar varje år om en drift- och investeringsbudget för de olika 
verksamheterna under både ett och tre år. I dessa planer finns inga medel avsatta för 
en satsning på hjärtstartare vid alla hallar i kommunen då det finns andra prioriteringar 
inom verksamheten.

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-02-27
Kommunfullmäktige § 4 Nytt medborgarförslag - Köp in en hjärtstartare till 
Gärdeshallen i Åmotfors 2025-01-22
Medborgarförslag - Köp in en hjärtstartare till Gärdeshallen i Åmotfors 2024-12-14

Efter beslut i kommunfullmäktige skickas det till
För kännedom
Initiativtagaren

För åtgärd
-
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§ 29 Ansökan om utökat kommunalt stöd till 
lönekostnader för Eda Ryttarförening
Diarienummer: SeN/2025:43

Servicenämndens beslut 
Servicenämnden återremitterar ärendet för ytterligare utredning, inklusive en 
kostnadsanalys.

Sammanfattning av ärendet
Eda ryttarförening har inkommit med en ansökan om utökat lönebidrag. I ansökan 
anges att de ämnar använda bidraget till lönekostnader för ridlärare, hästskötare och 
vaktmästare. I år beräknas lönekostnaderna uppgå till drygt 1 000 000 kronor och 
ryttarföreningen söker bidrag för hälften av denna summa.

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-02-27
Ansökan om utökat kommunalt stöd till lönekostnader för Eda Ryttarförening 
2025-02-21
Kommunfullmäktige § 194 - Revidering av Normer för föreningsstöd 2023-11-15
Kommunfullmäktige § 13 - Översyn av normer för föreningsstöd i Eda kommun 
2011-02-23

Beslutet skickas till
För kännedom
Eda Ryttarförening

För åtgärd
Verksamhetschef samhällsbyggnad; Jan-Erik Eriksson
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§ 30 Ansökan om utökat driftsbidrag till Valfjällets 
slalomklubb
Diarienummer: SeN/2025:44

Servicenämndens beslut
Servicenämnden återremitterar ärendet för ytterligare utredning, inklusive en 
kostnadsanalys.

Sammanfattning av ärendet
Valfjällets Slalomklubb har inkommit med en ansökan om utökat driftbidrag. I 
ansökan anges att slalomklubben ämnar använda bidraget till drift av den nya 
föreningslokalen Valterhuset. Pengarna ska gå till el och försäkringsavgifter och 
kostnaden uppgick 2024 till totalt 31 363 kronor. Lokalen är tillgänglighetsanpassad.  

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-02-26
Ansökan om utökat driftsbidrag till Valfjällets slalomklubb 2025-02-05
Kommunfullmäktige § 194 - Revidering av Normer för föreningsstöd 2023-11-15
Kommunfullmäktige § 13 - Översyn av normer för föreningsstöd i Eda kommun 
2011-02-23

Förslag till beslut på sammanträdet
Runar Johansson (HEL): Servicenämnden återremitterar ärendet för ytterligare 
utredning, inklusive en kostnadsanalys, utan att kultur- och fritidsverksamheten 
påverkas negativt.

Beslutsgång 
Beslut enligt förslag då inget motförslag ställes.

Beslutet skickas till
För kännedom
Valfjällets slalomklubb

För åtgärd
Verksamhetschef samhällsbyggnad; Jan-Erik Eriksson
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§ 31 Nämndinitiativ - Parkering längs Storgatan
Diarienummer: SeN/2025:14

Servicenämndens beslut
Servicenämnden beviljar nämndinitiativet ”Parkering längs Storgatan” att 
korttidsparkeringen höjs från 30 minuter till 2 timmar.

Sammanfattning av ärendet
Att ha 30 minuters parkering vid en handelsgata har både fördelar och nackdelar. 
Fördelarna inkluderar ökad omsättning av parkeringsplatser, vilket kan leda till fler 
besökare och bättre trafikflöde. Nackdelarna är att kunder kan känna sig stressade och 
riskera böter om de överskrider tiden, vilket kan påverka deras shoppingupplevelse 
negativt.

Det bästa alternativet beror på verksamheternas mål. Om målet är att öka 
kundomsättningen och minska trängseln, kan 30 minuters parkering vara fördelaktigt. 
För en mer avslappnad shoppingupplevelse kan längre parkeringstider vara bättre.

En balans mellan kort- och långtidsparkering kan vara bra för att tillgodose olika 
behov. I Sverige varierar parkeringstiderna beroende på lokala regler, med en 
blandning av korttidsparkering (30 minuter till 2 timmar) och längre parkeringstider 
(upp till 24 timmar). Charlottenberg med omnejds ideella förening föreslår 2 timmar 
som lämplig parkeringstid längs Storgatan. För att ändra parkeringstiden krävs en 
ändring av den lokala trafikföreskriften. Rekommendationerna är även att inrätta en 
handikapparkering då tillgänglighetanpassning är en del av det kommunala arbetet, 
vilket definieras i kommunens handikappolitiska program.

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-02-26
Servicenämnden § 19 Nämndinitiativ - Parkering längs Storgatan 2025-02-13
Servicenämnden § 7 Nämndinitiativ – Parkering längs Storgatan 2025-01-16
Nämndinitiativ - Parkering längs Storgatan 2025-01-09
Handikappolitiskt program samt kommunfullmäktig § 57 - Handikappolitisk plan för 
Eda kommun 2009-05-27

Beslutet skickas till
För kännedom
Initiativtagaren

För åtgärd
Utredare/Beställare; Carina Wilke
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§ 32 Motion - Belysning på fotbollsplan vid Sköttvika i 
Åmotfors
Diarienummer: SeN/2025:22

Servicenämndens beslut
Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige avslå 
motionen ”Belysning på fotbollsplanen vid Sköttvika i Åmotfors”. 

Sammanfattning av ärendet
En motion inkom till kommunfullmäktige den 19 januari 2025 från Monica Aarholdt 
(S). Hon påpekar att en mindre fotbollsplan i Sköttvika saknar belysning, vilket gör att 
barnen inte kan leka när det blir mörkt. Hon föreslår att ljuskällor monteras vid 
fotbollsplanen.

Eda kommun har för närvarande inga budgeterade medel för att installera belysning 
vid lekplatser. På grund av de rådande ekonomiska förhållandena kommer ingen 
belysning att sättas upp i nuläget.

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-01-31
Kommunfullmäktiges protokollsutdrag 2025-01-22, §22
Motion - Belysning på fotbollsplan vid Sköttvika i Åmotfors 2025-01-19

Ajournering
Efter beslut i ärendet ajournerades sammanträdet klockan 11:46 – 11:51. 

Efter beslut i kommunfullmäktige skickas det till
För kännedom
Motionären
Utredare/Beställare; Carina Wilke

För åtgärd
-
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§ 33 Organisationsöversyn - kultur och fritid
Diarienummer: SeN/2025:32

Servicenämndens beslut
Servicenämnden föreslår kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige 
besluta följande att från 2025-06-01:

 Bibliotek och kultur överförs till bildning, inklusive tillhörande budget, 
undantaget 250 000 kronor under förutsättning att idrotts- och 
fritidsföreningsverksamheten behålls i samhällsbyggnad.

 Folkhälsa överförs till kommunledningsstaben, inklusive tillhörande budget.
 Idrotts- och fritidsföreningsverksamheten behålls i samhällsbyggnad, med 

bibehållen budget inklusive 250 000 kronor under förutsättning att bibliotek 
och kultur överförs till bildning.

 Naturvård vid Tallmon behålls i samhällsbyggnad, med bibehållen budget.

Protokollsanteckning
Birgitta Eklund (S) vill föra följande anteckning till protokollet: Socialdemokraterna 
anser att verksamheten kultur och fritid ska bevaras enligt befintlig organisation och 
fortsatt vara placerad inom servicenämndens ansvarsområde.

Sammanfattning av ärendet
Under hösten 2024 har kommunledningsorganisationen genomfört en översyn av 
kultur- och fritidsenhetens organisatoriska placering inom Eda kommun. Det 
övergripande syftet med översynen är att skapa en effektiv och hållbar organisation 
över tid. Det huvudsakliga målet är att förbättra styrningen och samordningen vilket 
leder till en mer sammanhållen och effektiv organisation som bättre kan tillgodose 
kommunens och invånarnas behov. En centralisering av bibliotek, fritidsgård och 
kultur under bildningsnämnden föreslås för att förbättra kostnadseffektivitet och 
servicekvalitet. Detta samarbete kan gynna människor i olika åldersgrupper genom att 
erbjuda bättre och mer samordnade tjänster och aktiviteter. Följande föreslås: 

 En centralisering av bibliotek och kultur under bildningsnämnden föreslås för 
att förbättra kostnadseffektivitet och servicekvalitet. Detta samarbete kan 
gynna människor i olika åldersgrupper genom att erbjuda bättre och mer 
samordnade tjänster och aktiviteter.

 För att förbättra samordningen och effektiviteten i folkhälsoarbetet föreslås att 
överföra folkhälsosamordnaren till kommunledningsstaben. Detta säkerställer 
en mer strategisk och övergripande styrning av folkhälsofrågorna.
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 Samhällsbyggnad ska fortsatt ansvara för idrotts- och 
fritidsföreningsverksamheten vilket underlättar samordning och effektivitet. 
Genom avtal med kommunen hanteras markfrågor och underhåll av 
kommunägda idrottsanläggningar, inklusive sporthallar.

 För att säkerställa fortsatt god naturvård i Tallmon föreslås att behålla den 
nuvarande strukturen inom samhällsbyggnad. Detta bibehåller den höga 
kvaliteten på arbetet och säkerställer att befintliga rutiner och processer 
fortsätter att fungera effektivt.

Beslutsunderlag
Bildnings tjänsteskrivelse 2025-03-03
Presentation Verksamhetsövergång Fritid och kultur 2024, 2025-03-04 
Projektplan Verksamhetsövergång Fritid och kultur 2024, 2025-03-04
Organisationsschema, Fritid och kultur 2024 och 2025, 2025-03-04
Protokoll MBL §11 Förändrad fritids- och kulturverksamhet 2024, 2025-03-04
Protokoll MBL §19 Förändrad fritids- och kulturverksamhet 2024, 2025-03-04
Riskbedömning och handlingsplan Fritid och kultur 2024, 2025-03-04
Omvärldsanalys av fritids- och kulturverksamheten i Värmland, 2025-03-04
Kommunikationsplan Fritid och kultur 2024, 2025-03-04
Tids- och aktivitetsplan Fritid och kultur 2024, 2025-03-04
Nyckeltal Kultur och fritid 2015-2024, 2025-03-04
Riskbedömning och handlingsplan fritid- och kultur, 2025-03-05
Riskbedömning och handlingsplan fritid- och kultur ändringar i chefstjänst AMI, 
2025-03-04
Riskbedömning och handlingsplan fritid- och kultur ändringar i chefstjänst, 
2025-03-04
Förändringar i chefstjänst fritids- och kulturavdelningen, 2025-03-04

Förslag till beslut på sammanträdet
Elsa Badh (C): Beslut enligt förvaltnings förslag. Servicenämnden föreslår 
kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige besluta följande att från 2025-
06-01:

 Bibliotek och kultur överförs till bildning, inklusive tillhörande budget, 
undantaget 250 000 kronor under förutsättning att idrotts- och 
fritidsföreningsverksamheten behålls i samhällsbyggnad.

 Folkhälsa överförs till kommunledningsstaben, inklusive tillhörande budget.
 Idrotts- och fritidsföreningsverksamheten behålls i samhällsbyggnad, med 

bibehållen budget inklusive 250 000 kronor under förutsättning att bibliotek 
och kultur överförs till bildning.

 Naturvård vid Tallmon behålls i samhällsbyggnad, med bibehållen budget.
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Sven-Arne Arvidsson (S) med bifall av Birgitta Eklund (S): Servicenämnden föreslår 
kommunstyrelsen rekommendera kommunfullmäktige att kultur- och 
fritidsverksamheten ska fortsätta bedrivas inom ramen för den befintliga 
organisationen och förbli under servicenämndens ansvarsområde.

Beslutsgång
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att servicenämnden beslutar 
enligt Elsa Badhs förslag.

Efter beslut i kommunfullmäktige skickas det till
För kännedom
Kommundirektör; Johan Örnberg

För åtgärd
Verksamhetschef samhällsbyggnad; Jan-Erik Eriksson
Skolchef; Daniel Nordström
Ekonomichef; Martin Bollner
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§ 34 Överklagan av beslut att inte fälla björkar på 
Industrigatan
Diarienummer: SeN/2025:40

Servicenämndens beslut
Servicenämnden avslår överklagan att inte fälla björkar på Industrigatan.

Sammanfattning av ärendet
Ägare av Pet Produkt i Charlottenberg AB, överklagar beslutet att inte fälla några av 
de sju björkar som skymmer butikens skyltar. Träden har vuxit sig stora sedan 2011 
och skymmer ny skyltarna från rondellen och shoppingcentret, vilket påverkar 
butikens synlighet och verksamhet. Samhällsbyggnad har inspekterat platsen och 
bedömt att träden inte utgör ett stort problem, ändå vill överklagaren att tre eller fyra 
av björkarna tas bort för att förbättra butikens synlighet. Han betonar att detta är 
viktigt för att kunna driva verksamheten effektivt.

Beslutsunderlag
Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2025-02-24
Överklagan av beslut att inte fälla björkar på Industrigatan 2025-02-20

Förslag till beslut på sammanträdet
Birgitta Eklund (S): Beslut enligt förvaltningens förslag. Servicenämnden avslår 
överklagan att inte fälla björkar på Industrigatan.

Per-Anders Andersson (KD) med bifall av Runar Johansson (HEL): Servicenämnden 
beviljar överklagan att fälla björkar på Industrigatan.

Beslutsgång
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att servicenämnden beslutar 
enligt Birgitta Eklund förslag.

Beslutet skickas till
För kännedom
Pet Product i Charlottenberg AB

För åtgärd
-
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§ 35 Meddelanden till servicenämnden
Diarienummer: SeN/2025:5

Servicenämndens beslut
Servicenämnden har tagit del av Ansökan från Eda IF och IF Örnen om praktiskt och 
ekonomiskt stöd.

Sammanfattning av ärendet
Ärendet berör formellt inkomna meddelanden och beslut till servicenämnden, från 
bland annat kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och andra nämnder samt 
verksamheter inom Eda kommun. Kan även inkludera formellt inkomna meddelanden 
och beslut från andra statliga, regionala samt kommunala myndigheter och 
institutioner som adresserats till servicenämnden. 

Under sammanträdet tog servicenämnden del av Ansökan från Eda IF och IF Örnen 
om praktiskt och ekonomiskt stöd.

Beslutsunderlag
Ansökan från Eda IF och IF Örnen om praktiskt och ekonomiskt stöd 2025-03-05

Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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§ 36 Redovisning av delegationsbeslut
Diarienummer: SeN/2025:37

Servicenämndens beslut
Servicenämnden har tagit del av följande redovisade delegationsbeslut 2025-03-14:

Ordförande
Inga beslut att redovisa.

Verksamhetschef
Verksamhetschef samhällsbyggnad, J-E.E. 2025-02-10 – 2025-02-24, fyra 
underteckna avtal av verksamhetsspecifik karaktär, enligt servicenämndens 
delegationsordning, punkt 1.5.1.

Arbetsmarknad och integrationsenheten
Inga beslut att redovisa.

Plan- och fastighetssektion
Inga beslut att redovisa.

Utredare/beställare
Utredare/beställare C.W 2025-02-26, sex beslut om flytning av fordon, enligt 
servicenämndens delegationsordning, punkt 2.3.6.

Fritid och kultur
Inga beslut att redovisa.

Kostsektion
Inga beslut att redovisa.

Medborgarkontoret
Receptionist M.E 2025-02-06 – 2025-02-27, fem beslut om parkeringstillstånd för 
rörelsehindrade, enligt servicenämndens delegationsordning, punkt nr. 2.3.5.

Sammanfattning av ärendet
Servicenämnden har överlåtit sin beslutanderätt till ordförande och tjänstepersoner 
enligt en delegeringsordning som servicenämnden har antagit. Beslut som är fattade 
med stöd av delegation ska redovisas till servicenämnden. Redovisningen innebär inte 
att nämnden kan ompröva eller fastställa besluten. Däremot står det fritt att återkalla 
lämnad delegering. Delegationsbesluten förtecknas på en övergripande nivå. 
Delegationsbesluten finns i verksamheterna och kan tas fram vid förfrågan.

Beslutsunderlag
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse 2025-03-04
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Beslutet skickas till
För kännedom
-

För åtgärd
-
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